
Zarząd Powiatu

Stalowowolskiego

OZK.0022.42.1.2020

Protokół Nr 100/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu

które odbyło się w dniu 05 listopada 2020 r.

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:04  zakończenie o godz. 11:21

W posiedzeniu udział wzięli: 

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec (uczestniczył w posiedzeniu zdalnie), Andrzej Gargaś 

Osoby z głosem doradczym: 

- Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Wojciech Chodorek

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk

Osoby zaproszone: 

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach

- Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik (w zastępstwie w posiedzeniu uczestniczyła Inspektor ds. 

Oświaty Marta Lebioda) 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z 

czynszu w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. 

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z 

czynszu w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 



5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów 

do pracy w Komisji Konkursowej do opiniowania ofert na powierzenie realizacji zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub punktu 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji  prawnej na terenie Powiatu 

Stalowowolskiego w 2021 r.. 

6. Wniosek dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w sprawie organizacji 

w roku szkolnym 2020/2021 dodatkowych zajęć z j. polskiego dla ucznia przybyłego z 

zagranicy. 

7. Uchwała  Zarządu  Powiatu  Stalowowolskiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie  powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok. 

8. Przyjęcie protokołu 99/2020 z dnia 29 października 2020 r.. 

9. Wolne wnioski.

10. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 100. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.  3.  Uchwała  Zarządu  Powiatu  Stalowowolskiego  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

zwolnienie z czynszu w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 w Stalowej 

Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na zwolnienie z czynszu 

następujących najemców: 

1. PPHU Emtek s.c., Rudna Mała 7, 36-060 Głogów Małopolski (część powierzchni użytkowej w 

holu budynku o pow. ok. 2 m2  pod dwa automaty z napojami i przekąskami), 

2.  Busport  Marek  Butryn,  ul.  Sportowa  17,  37-403  Pysznica  (część  powierzchni  korytarza 

szkolnego o pow. 1 m2 pod automat do sprzedaży przekąsek i zimnych napojów), 

3.  F.H „Karol” Beata Szafarz,  ul.  Ofiar Katynia 27/7, 37-450 Stalowa Wola (część powierzchni 



korytarza szkolnego o pow. 8 m2 w celu prowadzenia sklepiku szkolnego). 

Najemcy  zwrócili  się  do  Dyrektora  z  wnioskami  o  zwolnienie  z  czynszu  z  uwagi  na 

nieprowadzenie  swojej  działalności  w  okresie  zawieszenia  zajęć  w  szkole,  z  powodu  stanu 

epidemiologicznego.  Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała również,  że projekt 

Uchwały  Zarządu  Powiatu  Stalowowolskiego  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zwolnienie  z 

czynszu w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli przewiduje wyrażenie zgody  na zwolnienie z 

czynszu  w  okresie  zawieszenia  zajęć  dydaktycznych  wyżej  wymienionych  najemców.  Pani 

Naczelnik  Alicja  Mach  ponadto  poinformowała,  że  wyżej  wymienione  firmy  w  okresie 

zawieszenia zajęć dydaktycznych nie korzystają z energii elektrycznej. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął  Uchwałę Nr  100/667/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z  

czynszu w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. 

Ad.  4.  Uchwała  Zarządu  Powiatu  Stalowowolskiego  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

zwolnienie z czynszu w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Centrum Edukacji Zawodowej 

w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na zwolnienie z  

czynszu  najemcy:  Busport  Marek  Butryn,  ul.  Sportowa  17,  37-403  Pysznica,  wynajmującego 

część powierzchni korytarza szkolnego w budynku CEZ o pow. 1 m2 pod automat vendingowy do 

sprzedaży zimnych napojów.  Najemca  zwrócił  się  do Dyrektora z  wnioskiem o  zwolnienie  z 

czynszu z uwagi na utratę dochodu, spowodowaną zawieszeniem zajęć stacjonarnych z powodu 

epidemii  COVID – 19.  Ponadto Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała,  że firma 

Busport  Marek  Butryn,  ul.  Sportowa  17,  37-403  Pysznica  w  okresie  zawieszenia  zajęć 

dydaktycznych  nie  korzysta  z  energii  elektrycznej.  Starosta  Janusz  Zarzeczny  zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr  100/668/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z  

czynszu w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

Ad.  5.  Uchwała  Zarządu  Powiatu  Stalowowolskiego  w  sprawie  ogłoszenia  naboru 

kandydatów  do  pracy  w  Komisji  Konkursowej  do  opiniowania  ofert  na  powierzenie 

realizacji  zadania  publicznego  w  zakresie  prowadzenia  punktu  nieodpłatnej  pomocy 

prawnej lub punktu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na 

terenie Powiatu Stalowowolskiego w 2021 r.. 

Sekretarz Powiatu Helena Krasoń oznajmiła, że Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie ogłoszenia naboru kandydatów do pracy w Komisji Konkursowej do opiniowania ofert 

na  powierzenie  realizacji  zadania  publicznego  w  zakresie  prowadzenia  punktu  nieodpłatnej 



pomocy prawnej lub punktu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej 

na  terenie  Powiatu  Stalowowolskiego  w  2021  r.  jest  konsekwencją  ogłoszenia  otwartego 

konkursu ofert  na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej 

pomocy prawnej lub punktu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej 

na terenie Powiatu Stalowowolskiego w 2021 r..  Następnie Pani Sekretarz poinformowała,  że 

termin zgłoszenia kandydatów do Komisji Konkursowej opiniującej oferty złożone w otwartym 

konkursie ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej 

pomocy prawnej lub punktu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej 

na terenie Powiatu Stalowowolskiego w 2021 r. upływa dnia 12 listopada 2020 r. o godz. 10.30. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać pytania dotyczące 

projektu Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów 

do  pracy  w  Komisji  Konkursowej  do  opiniowania  ofert  na  powierzenie  realizacji  zadania 

publicznego  w  zakresie  prowadzenia  punktu  nieodpłatnej  pomocy  prawnej  lub  punktu 

nieodpłatnego  poradnictwa  obywatelskiego  oraz  edukacji  prawnej  na  terenie  Powiatu 

Stalowowolskiego  w  2021  r.?  Żadne  pytania  nie  zostały  zadane.  Starosta  Janusz  Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 100/669/2020 w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów do 

pracy w Komisji Konkursowej do opiniowania ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego  

w  zakresie  prowadzenia  punktu  nieodpłatnej  pomocy  prawnej  lub  punktu  nieodpłatnego  

poradnictwa  obywatelskiego  oraz  edukacji  prawnej  na  terenie  Powiatu  Stalowowolskiego  w  

2021 r..

Ad.  6.  Wniosek  dyrektora  Centrum  Edukacji  Zawodowej  w  Stalowej  Woli  w  sprawie 

organizacji  w  roku  szkolnym  2020/2021  dodatkowych  zajęć  z  j.  polskiego  dla  ucznia 

przybyłego z zagranicy. 

Inspektor ds. Oświaty Marta Lebioda poinformowała, że Dyrektor Centrum Edukacji Zawodowej 

zwraca się z  prośbą o organizację  w roku szkolnym 2020/2021 dodatkowych zajęć  z  języka 

polskiego w wymiarze 3 godz./tyg. dla ucznia kl. I technikum, który przybył z zagranicy. Pani  

Inspektor  Marta  Lebioda  poinformowała  również,  że  zgodnie  z  zapisem  §  17  ust.  1,  2  i  3 

Rozporządzenia  MEN  z  dnia  23  sierpnia  2017  r.  w  sprawie  kształcenia  osób  niebędących 

obywatelami  polskimi  oraz  osób  będących  obywatelami  polskimi,  które  pobierały  naukę  w 

szkołach funkcjonujących w systemach oświaty innych państw (Dz. U. z 2020 r., poz. 1283), dla 

uczniów przybywających z zagranicy, podlegających obowiązkowi szkolnemu lub obowiązkowi 

nauki,  którzy  nie  znają  języka  polskiego  albo  znają  go  na  poziomie  niewystarczającym  do 

korzystania z nauki, organ prowadzący szkołę organizuje w szkole dodatkową, bezpłatną naukę 

języka polskiego w formie dodatkowych zajęć lekcyjnych, w wymiarze nie niższym niż 2 godziny 



tygodniowo. Pani Inspektor Marta Lebioda poinformowała ponadto, że zgodnie z § 18 ust. 1 i 2 

w/w  Rozporządzenia  dla uczniów wymienionych w § 17, w odniesieniu do których nauczyciel 

prowadzący zajęcia edukacyjne z danego przedmiotu stwierdzi konieczność uzupełnienia różnic 

programowych z  tego przedmiotu,  organ prowadzący  szkołę organizuje  w  szkole dodatkowe 

zajęcia wyrównawcze z tego przedmiotu. Pani Inspektor Marta Lebioda poinformowała także, iż 

dodatkowe zajęcia  wyrównawcze  z  danego przedmiotu  są prowadzone indywidualnie  lub  w 

grupach,  w formie dodatkowych zajęć  lekcyjnych z  tego przedmiotu,  w wymiarze 1  godziny 

lekcyjnej tygodniowo.  Inspektor ds.  Oświaty Marta Lebioda poinformowała również,  że koszt 

organizacji dodatkowych zajęć z języka polskiego wynosi 6 746,71 zł, w tym:

- od 09.11.2020 r. do 31.12.2020 r. – 1 161,82 zł

- od 01.01.2021 r. do 25.06.2021 r. – 5 584,89 zł.

Skarbnik  Powiatu  Elżbieta  Kulpa  zapytała,  przez  jaki  czas,  zgodnie  z  przepisami,  uczeń 

przybywający z zagranicy, podlegający obowiązkowi szkolnemu lub obowiązkowi nauki, który 

nie zna języka polskiego albo zna go na poziomie niewystarczającym do korzystania z nauki  

może korzystać z  dodatkowych zajęć z języka polskiego? Inspektor ds. Oświaty Marta Lebioda 

odpowiedziała,  że  według  obowiązujących  przepisów  uczeń  przybywający  z  zagranicy, 

podlegający obowiązkowi  szkolnemu lub obowiązkowi  nauki,  który nie  zna języka polskiego 

albo  zna  go  na  poziomie  niewystarczającym  do  korzystania  z  nauki  może  korzystać  z 

dodatkowych zajęć z języka polskiego przez jeden rok kalendarzowy. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził  głosowanie  nad  pozytywnym  rozpatrzeniem  Wniosku  dyrektora  Centrum  Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli w sprawie organizacji w roku szkolnym 2020/2021 dodatkowych 

zajęć z j. polskiego dla ucznia przybyłego z zagranicy i decyzją o organizacji w roku szkolnym 

2020/2021  dodatkowych  zajęć  z  języka  polskiego  w  wymiarze  3  godz./tyg.  dla  ucznia  kl.  I 

technikum, który przybył z zagranicy. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd  Powiatu  pozytywnie  rozpatrzył  Wniosek  dyrektora  Centrum  Edukacji  Zawodowej  w  

Stalowej Woli w sprawie organizacji w roku szkolnym 2020/2021 dodatkowych zajęć z j. polskiego  

dla  ucznia  przybyłego  z  zagranicy  i  zadecydował  o  organizacji  w  roku  szkolnym  2020/2021  

dodatkowych zajęć z języka polskiego w wymiarze 3 godz./tyg. dla ucznia kl. I technikum, który  

przybył z zagranicy. 

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2020 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać pytania dotyczące omówionego przez Panią 

Skarbnik  projektu  uchwały?  Żadne  pytania  nie  zostały  zadane.  Pan  Starosta  zarządził 



głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd  Powiatu  podjął  Uchwałę  Nr  100/670/2020  w  sprawie  zmian  w  budżecie  powiatu  

stalowowolskiego na 2020 rok. 

Ad. 8. Przyjęcie protokołu 99/2020 z dnia 29 października 2020 r.. 

Starosta  Janusz  Zarzeczny  zapytał  uczestników  posiedzenia,  czy  chcieliby  zgłosić  uwagi 

dotyczące  przedstawionego  protokołu?  Żadne  uwagi  nie  zostały  zgłoszone.  Starosta  Janusz 

Zarzeczny  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem  przedstawionego  protokołu.  Głosy:  za  –  4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół Nr 99/2020 z dnia 29 października 2020 r. został przyjęty. 

Ad. 9. Wolne wnioski. 

Skarbnik  Powiatu  Elżbieta  Kulpa  oznajmiła,  że  szkoły  z  terenu  Powiatu  Stalowowolskiego 

uzyskały zgodę na zakup sprzętu elektronicznego mającego ułatwić nauczanie w trybie zdalnym. 

Następnie  Pani  Skarbnik  poinformowała,  że  zaszła  potrzeba  przeszkolenia  nauczycieli 

pracujących w szkołach na terenie Powiatu Stalowowolskiego w zakresie obsługi programów 

wykorzystywanych podczas prowadzenia nauczania w trybie zdalnym. Poinformowała również, 

że dyrektorzy szkół z terenu Powiatu Stalowowolskiego zwracają się z pytaniami, czy istnieje 

możliwość  zakupu  szkolenia  on-line  dla  nauczycieli  z  zakresu  obsługi  programów 

wykorzystywanych  podczas  prowadzenia  nauczania  w  trybie  zdalnym.  Skarbnik  Powiatu 

Elżbieta Kulpa wyraziła opinię, że nauczyciele informatycy pracujący w szkołach znajdujących 

się  w  Powiecie  Stalowowolskim  mogliby  przeszkolić  innych  nauczycieli  w  zakresie  obsługi 

programów wykorzystywanych podczas prowadzenia nauczania w trybie zdalnym. Następnie 

Pani Skarbnik zasugerowała, że byłoby to lepszym rozwiązaniem niż zakup szkolenia on-line  dla 

nauczycieli z zakresu obsługi programów wykorzystywanych podczas prowadzenia nauczania w 

trybie zdalnym. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że podjęta zostanie próba organizacji w 

drugim  tygodniu  listopada  2020  roku  spotkania  z  dyrektorami  szkół  z  terenu  Powiatu 

Stalowowolskiego,  podczas  którego  Pan  Starosta  oznajmi  dyrektorom,  że  jego  zdaniem 

dokonywanie wydatku na zakup szkolenia on-line  dla nauczycieli z zakresu obsługi programów 

wykorzystywanych podczas prowadzenia nauczania w trybie zdalnym jest  pozbawione sensu, 

gdyż  nauczyciele  pracujący  w  szkołach  znajdujących  się  w  Powiecie  Stalowowolskim  mogą 

nauczyć się obsługi  programów wykorzystywanych podczas prowadzenia nauczania w trybie 

zdalnym od innych nauczycieli pracujących w tych szkołach. Starosta Janusz Zarzeczny wyraził 

opinię,  że  szkolenie  nauczycieli  pracujących  w  szkołach  z  terenu  Powiatu  Stalowowolskiego 

przez  innych  nauczycieli  pracujących  w  tych  szkołach  w  zakresie  obsługi  programów 

wykorzystywanych podczas prowadzenia nauczania w trybie zdalnym odniesie skutek. Skarbnik 



Powiatu  Elżbieta  Kulpa  oznajmiła,  że  część  spośród  nauczycieli  pracujących  w  szkołach 

znajdujących się w Powiecie Stalowowolskim ma trudności z korzystaniem z aplikacji Microsoft 

Teams,  wykorzystywanej  w  celu  prowadzenia  nauczania  w  trybie  zdalnym.  Starosta  Janusz 

Zarzeczny stwierdził, że aplikacja ta jest prosta w obsłudze a jej opanowanie nie wymaga wiele 

czasu. Pan Starosta wyraził opinię, że nauczyciele pracujący w szkołach działających w Powiecie 

Stalowowolskim  powinni  zostać  przeszkoleni  w  zakresie  prowadzenia  nauczania  w  trybie 

zdalnym przez innych nauczycieli pracujących w tych szkołach. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

oznajmiła,  że podziela opinię Pana Starosty w tej sprawie.  Starosta Janusz Zarzeczny wyraził 

opinię, że przeszkolenie nauczycieli pracujących w szkołach z terenu Powiatu Stalowowolskiego 

w zakresie prowadzenia nauczania w trybie zdalnym przez innych nauczycieli  pracujących w 

tych  szkołach  przyniesie  lepsze  efekty  niż  odbycie  przez  tych  nauczycieli  szkolenia  on-line. 

Starosta Janusz Zarzeczny oznajmił, że Zarząd Powiatu nie aprobuje pomysłu dokonania zakupu 

szkolenia on-line dla nauczycieli  pracujących w szkołach funkcjonujących na terenie Powiatu 

Stalowowolskiego  z  zakresu  obsługi  programów  wykorzystywanych  podczas  prowadzenia 

nauczania  w  trybie  zdalnym.  Następnie  Pan  Starosta  zapytał,  czy  uczestnicy  posiedzenia 

chcieliby  przedstawić  jakieś  inne  wolne  wnioski?  Żadne  inne  wolne  wnioski  nie  zostały 

przedstawione. 

Ad. 10. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Protokołował: 

Jędrzej Toman 

Janusz Zarzeczny

Starosta Stalowowolski

   (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym)


